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Od července mají u nás děti 
i dospělí novou možnost 

sportovního vyžití  
pumptrackové hřiště.
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PREZENTACE THERMTECH

NEBEZPEČNÝ ODPAD

BAZÁREK OBLEČENÍ PRO 
DOSPĚLÉ (KAFE NA STATKU)

HALLOWEEN

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE

SETKÁNÍ SENIORŮ

PŘEDADVENTNÍ JARMARK 
(KAFE NA STATKU)

ADVENTNÍ DÍLNIČKY

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO 
STROMU A MIKULÁŠ

VÝSTAVA DĚTSKÝCH 
VÝTVARNÝCH PRACÍ

KLUZIŠTĚ

Holubické léto bylo letos bohužel
o něco chudší kvůli zrušení trojkoncertu

s YoYo Bandem, ale nechyběli tradiční 
Typáci a specialitkou bylo travesti show.
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PŘEČTĚTE SI

DOBRÉ ZPRÁVY

ROZHOVOR MĚSÍCE

INFORMACE Z OBCE

HOLUBICKÝ RYBNÍK

PUMPTRACKOVÉ HŘIŠTĚ

ZE ŠKOLNÍCH LAVIC 

HOLUBICKÝ SPORT

Revitalizovaný holubický rybník
se stal zdrojem osvěžení a zábavy.
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Dobré zprávy2

AKTUÁLNĚ K AUTOBUSOVÉ DOPRAVĚ

NOVÁ LINKA 856
Od nového školního roku došlo na základě požadavku vy
braných okolních obcí k úpravě linkového vedení míst
ních autobusů, které se dotýkají i naší obce. Výsledkem 
několikaměsíčních jednání se zástupci obcí, Středočes
kého kraje a organizátory dopravy je především zřízení 
nové linky 856 vedené v trase Kralupy – Dolany nad Vlta
vou – Tursko – Holubice – Otvovice – Zákolany a zpět. Ta 
jezdí jen v pracovních dnech a zlepšuje dostupnost Kra
lup zejména pro obyvatele Zákolan a Otvovic.

Mírnou úpravou prošla autobusová linka 316, která je 
pro občany Holubic stěžejní. V ranní a odpolední špičce 
pracovního dne se její provoz v zásadě nezměnil. Došlo 
pouze ke zrušení spoje z Kralup nad Vltavou krátce před 
půl pátou odpolední, který je však nahrazen novou linkou 
856. Naopak došlo u linky 316 k rozšíření provozu až do 
večerních hodin a také k zajištění víkendového propojení 
Holubic s Kralupy. 

Školní spojení z Holubic do Kralup nad Vltavou je stá
le zajištěno dvěma autobusy tak, jako tomu bylo před 
letními prázdninami. Žáci a studenti se mohou svézt ne
jen linkou 316, která odjíždí od obecního úřadu v 7:11 
hod., ale také novou linkou 856, která vyjíždí již v 7:04 
hod. Oba autobusy cestou zastavují na Kozinci, linka 316 
i na Habrové. V odpoledních hodinách je spojení zajiště
no především linkou 316 zhruba v hodinovém intervalu, 
který je dle výsledků přepravních průzkumů z jara letoš
ního roku zcela dostačující.

Vzhledem k množícím se dotazům našich občanů také 
přinášíme informaci ohledně odjezdových stání autobu
sů u obecního úřadu. Nástup cestujících směrem do 
Prahy zůstává zachován v zastávce při výjezdu z auto
busové točny, kde kromě linky 316 na Bořislavku za
stavuje také linka 456 do Libčic nad Vltavou. V zastávce 
při vjezdu do točny u nového bankomatu pak zastavují 
autobusy 316 a 856 do Kralup nad Vltavou a další linky 
směrem z Prahy do Středočeského kraje.

Nový způsob autobusového spojení s Kralupy nad Vlta
vou se bude nyní během podzimních měsíců vyhod
nocovat a v případě potřeby je možné linku 316 posílit od 
prosincového celostátního termínu změn jízdních řádů.

Připravil: Tomáš Nedvídek

SVÍTÍME ÚSPORNĚJI
Díky dotaci z Ministerstva 

průmyslu a obchodu ve výši
3 204 870 Kč jsme přes léto 
vyměnili v obci celkem 455 

silničních svítidel na úsporný 
typ LED. Výměnu provedla

v krátkém časovém horizontu 
a na základě výběrového 

řízení firma Elektro Klein s.r.o.

V ŘÍJNU ZAČNOU VE VELKÉM
OPRAVY SILNIC KOLEM TURSKA

 což je dobrá zpráva s ohledem na jejich aktuální příšer
ný stav, ale horší zpráva kvůli komplikacím, objížďkám    
(přes Holubice...) a omezení provozu, který v té souvis
losti můžeme očekávat.
Opravovat se bude silnice od Kozince na Tursko a z Tur
ska do Libčic, také o trochu vzdálenější komunikace Úho
ličky  Libčice a zřejmě následně i hlavní silnice z Turska 
směrem na Kralupy a možná i na Velké Přílepy. 
Mělo by se opravovat postupně, ale proslechlo se, že na 
Krajské správě a údržbě silnic zvažovali uzavření někte
rých z uvedených tras současně, což by přineslo velké 
komplikace v autobusové i automobilové dopravě, v do
stupnosti školy v Tursku i Libčicích, turské pošty, holubic
ké tělocvičny pro turské atp. 
Jednání ještě probíhají, samozřejmě budeme bojovat za 
nějaké rozumné řešení. Postup a přesné termíny budou 
tedy teprve upřesněny. Vše se včas dozvíte prostřed
nictvím obecního webu, facebooku a vývěsek.
K dispozici máme zatím tyto plány, které komunikace by 
se měly opravovat: 



Rozhovor měsíce

Bc. Michal Vocílka při slavnostním 
otevření nové hasičárny v květnu 2022

kroužek neměli. Aby mohly dětský 
kroužek vést, musely absolvovat kurz  
a získat odbornou způsobilost. Také 
nesmím zapomenout poděkovat Tondo
vi Šulcovi, který byl u počátku rozjezdu 
kroužku a stále v něm dle jeho slov 
zastává funkci „metodika a sekretářky“. 
S dětmi ale pomáhají i další členové 
SDH a také lidé mimo SDH  já samo
zřejmě moc děkuji i jim, byť je zde 
nemohu všechny jmenovat. 
Oficiálně kroužek vznikl po náročnější 
přípravě 1. února 2023 a aktuálně        
v něm působí cca 21 dětí od 6 do 17 
let. Máme i pár mladších členů, ale to 
jsou většinou děti členů SDH a kroužku 
se vždy účastní i jejich rodiče, to byla 
podmínka. Naši mladí hasiči se již 
účastnili i svých prvních závodů ve 
Středoklukách a v Úholičkách, odkud 
přivezli i první místo v kategorii „Želez
ný hasič“. Akcí bude přibývat.

Kdy se mladí hasiči scházejí?
Kroužek se schází každou středu od 17 
hodin přibližně do 18 hodin. Buď jsou 
děti venku, nebo je pro činnost kroužku 
určena horní místnost zbrojnice, kterou 
ještě také postupně dovybavujeme. 
Nejčastěji máme všechno vybavení ze 
sponzorských darů. Nejsme a nikdy ne
budeme výdělečná organizace, takže 
jsme za každou materiální a případně   
i finanční pomoc velmi vděční. Děti 
vzděláváme nejen v oblasti požárního 
sportu, ale zaměřujeme se i na obecné 
vzdělávání a pohyb.

Je možné se do kroužku ještě přihlá
sit nebo máte plno?
Ano, stále je možné se přidat – můžete 
s dítětem přijít na kroužek a rovnou se 
podívat, jak to u nás chodí. Pro bližší 
informace nás můžete kontaktovat na 
telefonu 603 474 191 nebo emailem 
na hasicikozinec@post.cz. Vítáni jsou 
kromě dětí i rodiče, kteří se také mohou 
zapojit do činnosti kroužku nebo hasič
ského spolku.

Zmínil jste průběžnou potřebu finan
ční podpory, Jak to vlastně s SDH 
je? Náklady hradí obec?
Na tomto místě je třeba objasnit, že 
jedna věc je SDH jako spolek dobro
volných hasičů, a na druhé straně stojí 
JSDH = výjezdová jednotka. Ta je zři
zována obcí, neboť obce mají zákon
nou povinnost mít zajištěnu požární 
ochranu a je na ni myšleno v obecním 
rozpočtu. Ovšem to jde o náklady na 
činnost. Členové výjezdové jednotky 
pracují, školí se, udržují se v kondici, 
obětují svůj volný čas, drží trvalou po
hotovost a mnohdy nasazují své zdraví 
i své životy, aniž by dostávali jakoukoli 
odměnu.
Na tomto místě bych rád zmínil, že 
nějakou byť i nefinanční formu odměny 
bych rád pro jednotku prosadil (napří
klad tzv. nevyplacenou mzdu, slevu na 
dani či určitých poplatcích). Na činnost 
jednotky přispívají i smluvně spřízněné 
obce: Tursko, Lichoceves a Svrkyně. 
Spolek je finančně samostatný. Na svou 
činnost využívá drobných výdělků ze 
spolkových akcí, sponzorských darů od 
jednotlivců, firem i obce nebo i dotací.
 
Nejde v tomto směru nějak komerč
ně využít prostory nové hasičárny?
S ohledem na specifika nové budovy 
zbrojnice nemůžeme uvolnit prostory   
k libovolným komerčním aktivitám zven
čí, což by se možná i nabízelo. Nejen 
že místnosti na některé aktivity typu ta
nec nebo cvičení nejsou vhodně vyba
veny, ale také není možné do vybavené 
zbrojnice v průběžné bojové pohoto
vosti pouštět takříkajíc „cizí“. 
Aktuálně zvažujeme, že pod hlavičkou 
SDH by bylo možné pořádat u nás 

Dnes vám přinášíme rozhovor s osob
ností, kolem které jsme léta kroužili, 
ale dlouho zůstávala tak nějak „v zá
krytu“ (i když reálně je svou vyso
kou postavou k nepřehlédnutí) a do
šlo na ni až nyní – rádi bychom vám 
tedy představili starostu SDH Kozi
nec a současně aktuálně i velitele 
výjezdové jednotky našich hasičů 
pana Bc. Michala Vocílku. 
Mluvčím našich hasičů pro Naše no
viny byl totiž dříve spíše pan Marek 
Vejražka. Změna je život, a tak se 
dnes s panem Vocílkou setkáváme, 
aby nám přiblížil nejen co nového    
u hasičů. 
Už je to rok a čtyři měsíce, co jsme pře
vzali novou hasičskou zbrojnici. Od té 
doby se nám podařilo rychle vše pře
stěhovat z našeho provizorního půso
biště u pana Millera, stále novou hasi
čárnu dovybavujeme a „zabydlujeme 
se“. To vše zvládáme při zachování pl
né pohotovosti k případným výjezdům. 
Pořídili jsme nový potřebný materiál 
(hadice, pomůcky…), vybavení a náby
tek do klubovny i do dalších prostor 
hasičské zbrojnice. Řada členů SDH    
v rámci sborové činnosti pomáhala       
s nejrůznějšími pracemi od natírání po 
úklid, za což bych jim touto cestou rád 
poděkoval, protože – jak víte – všichni 
působí v rámci SDH dobrovolnicky ve 
svém volném čase. 

Jak je to vlastně s odměnami u dob
rovolných hasičů? 
To je zrovna otázka, nad kterou inten
zivně přemýšlím. Ve sboru jako spolku 
nemám důvody nic měnit, ale dlouhá 
léta neodměňujeme členy výjezdové 
jednotky, i když tuto povinnost nám 
ukládá zákon o požární ochraně. Dřív 
nám stačilo, že jsme parta a máme 
nějakou společnou, a ještě užitečnou 
aktivitu. Dnes se doba trochu změnila  
a to nejen v nárocích, které jsou na čle
ny jednotky kladeny. Chci a musím vý
jezdové hasiče motivovat.

Zmínil jste následovníky. Na Kozinci 
se úspěšně rozběhl kroužek mla
dých hasičů.
Ano, to je pravda a máme z něj velkou 
radost. Prioritně musím zmínit, že za 
kroužkem požárního sportu stojí a vede 
jej moje manželka Ivana a Markéta 
Pokorná, a na tomto místě jim velmi za 
jejich práci s „hasičským potěrem“ 
poděkovat. Bez jejich nasazení bychom 

POHOTOVOST, ZDATNOST, ODBORNOST – 
TO JE VIZITKA NAŠICH DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
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Rozhovor měsíce  pokračování

aspoň určité klidové aktivity typu krou
žek angličtiny, ale vždy s vazbou na 
členy sboru, kteří hasičárnu znají, zmí
něnou angličtinu již vyučují a nesli by 
plnou odpovědnost za využité prostory. 
Výtěžek z takových aktivit by putoval 
do spolkové kasičky. Pořád naše čin
nost ale bude stát na dobrovolnické 
práci.

Nabízí se dotaz na vaši práci / profe
si. Jak se dají vaše hasičské aktivity 
skloubit s běžným zaměstnáním? 
Dřív jsem pracoval u Policie ČR, na kri
minálce. Naše rodina založila autoško
lu, ve které jsem působil, až do odcho
du od Policie. Nyní již 5 let působím ja
ko zkušební komisař řidičů na zkrácený 
úvazek pro Městský úřad Černošice. 
Někdy jsem vytížen více, jindy o něco 
méně, takže si na hasičské aktivity 
vždycky čas najdu.

Co na to vaše manželka a rodina?
Jak mnozí vědí, manželka Ivana je       
u hasičů také a je „velký držák“  mám 
její plnou podporu a jsem jí velice vděč
ný, že stojí už tolik let po mém boku,     
i když to se mnou nemá vůbec lehké, 
obdivuji ji. Máme dvě krásné holčičky 
Kačenku a Karolínku a je pravda (moc 
dobře si to uvědomuji), že ideální tatík 
nebo otec roku nejsem… Mrzí mne to.

Máte kromě práce a hasičů čas na 
nějaké další koníčky?  
Hasiči jsou můj velký koníček, spíše 
přímo kůň. Ale ještě mám koníček 
jeden, který mne v poslední době dobíjí 
a přináší mi velkou radost. Je to létání 
s letadlem kategorie ultralight. Kurz 
jsem dělal v letecké škole na letišti Ra
ná. Pod taktovkou majitele škole, letec
kého profesionála, kapitána dopravních 
letadel a dneska můžu říct i kamaráda 
Ing. Marka Tůmy jsem si splnil jeden 
sen. Hodně dám na maximální zajištění 
bezpečnosti, nešel bych do rizika jako 
někteří blázni, kteří třeba létají na 
podomácku vyrobených strojích. Tomu 
bych sebe a svoji rodinu nevystavil. 
Hasičina a létání mají jedno společné, 
poměrně záhy zjistíte, kdo je kamarád 
a kdo jenom známý...

Jak jste se vlastně k dobrovolné ha
sičině dostal?
Už jako dítě – na přelomu 80. a 90. let 
tu fungoval hasičský kroužek, tak jsme 
do něj s mojí mladší ségrou Markétou 
chodili. Byli jsme parta a byla to zába
va. Do dnešních dní jsme z původní 
sestavy zbyli jen dva – já a Dušan Ja
neka. Tehdy nás vedla paní Dagmar 
Procházková a mně osobně hasičský 
základ rozhodně dala. Později se už 
kroužek pro děti nescházel a SDH fun

govalo jen jako spolek a pořadatel akcí 
typu plesy, pálení čarodějnic a podob
ně. Výjezdová jednotka tu tenkrát neby
la. Jak mnozí pamatují, v prostorách 
bývalé hasičárny vznikla hospoda. Díky 
ní jsme my jako dobrovolní hasiči měli 
k dispozici jen jednu místnost a garáž, 
neměli jsme ani teplou vodu, byly to 
prostě tristní podmínky...

Jak tedy došlo na vznik výjezdové 
jednotky?
Zdravé jádro spolku toužilo po hasič
ských bojových výjezdech a po zalo
žení výjezdové jednotky. Obecní zastu
pitelstvo se nakonec rozhodlo jednotku 
u nás zřídit. Obec nám koupila starou 
hasičskou cisternu „Trambusa“ (z velké 
části za finančního přispění Honzy Mil
lera staršího). Začínali jsme ve velkém 
provizoriu, ale o to více nadšení. První 
výjezd jsme měli na požár v Erzu a pa
matuji si, že jsme neměli ještě ani hadi
ce a zásahové obleky. Požár jsme teh
dy úspěšně zlikvidovali za pomoci tzv. 
lafetové proudnice, neboli děla na ná
stavbě cisterny. Později jsme převodem 
majetku od armády získali naši starou 
Tatru 815, začali jsme shánět peníze 
na vybavení, žádali o různé dotace, vy
bavovali se a školili, až jsme po dlou
hém procesu dosáhli až na JPO III (jed
notku požární ochrany 3. kategorie,      
u dobrovolných jednotek, druhou nej
vyšší). Velkou zásluhu na tomto proce
su a posunu má Marek Vejrážka. Poté 
nastal čas plánovat a vyjednávat vý
stavbu důstojného zázemí, což s vel
kým úsilím nakonec vedlo k otevření 
krásných nových prostor hasičské zbroj
nice. Je to pro nás motivující a zavazu
jící. Věřím, že nezklameme a o bezpeč
nost lidí u nás i v okolí se budeme moci 
starat v rámci svých kompetencí a celé
ho záchranného systému co nejlépe    
a natrvalo. Ovšem opět je to o tom, že 
si vychováme své nástupce, kteří bu
dou v naší práci pokračovat. A protože, 
jak známo, nic nepadá z nebe, tak pří
běh jednotky popsaný v těchto pár řád
cích je ve skutečnosti 20 let historie, 
ale zejména dlouhé roky tužeb, snaže
ní, vyjednávání a ohromného přátelství. 
Každý spolek a v našem případě spo
lek a jednotka jsou živé organizmy. 
Vývoj je tak rychlý, že já osobně si ne
dokážu představit, že by všechna čin
nost spojená s jejich vedením byla jen 
na mně. Aktuálně je v jednotce mým 
zástupcem Ondra Šlejmar, profesionál
ní hasič, jehož hlavní náplní je vzdělá
vání ostatních členů jednotky. Dále 
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máme v jednotce techniky jednotlivých 
služeb (tj. strojní, technická, chemická, 
spojová a informační). To jsou lidé, co 
se starají o funkčnost všech našich pro
středků a pomůcek od cisterny přes 
dýchací přístroje a vysílačky až po ná
plasti v lékárničce. 

Kolik je aktuálně členů SDH a kolik 
ve výjezdové jednotce?
Ve spolku je 37 členů (a můžeme k nim 
přičíst i nespočet našich příznivců☺). 
V jednotce máme 12 členů, což je mini
mum pro zajištění její bojeschopnosti.

Co aktuálně SDH nebo jednotka 
JSDH řeší či plánuje?
Co se týče spolkové činnosti, stále do
tváříme nový web SDH Kozinec a také 
připravujeme akce  pro nejbližší obdo
bí je to Halloween a Dohasná. Tyto 
akce jsou pro nás spojením s místními 
lidmi, prezentací hasičárny jako nového 
kulturního centra Kozince i faktu, že tu 
jsme, že jsme tu pro lidi, že fungujeme 
a jsme otevření pro další zájemce        
o spolkovou činnost, případně i o práci 
dobrovolného hasiče. 
Pro dětský kroužek musíme zajistit 
finanční prostředky na nákup jejich dal
šího vybavení, které musí splňovat nor
my. Kromě kroužku pod hlavičkou SDH 
Kozinec již dlouhé roky působí a v po
žárním sportu nás úspěšně reprezen
tuje náš dámský závodní tým a holky 
jistě budou také něco potřebovat.☺
JSDH se aktuálně těší na novou cister
nu, kterou se podařilo získat díky euro
dotacím. 

U hasičů jsou ovšem a bohužel tím 
hlavním akce neplánované – výjez
dy. Jaké jste měli v poslední době?
Naposledy šlo o technickou pomoc 
Zdravotnické záchranné službě při 
transportu osoby po pádu z výšky. Dále 
jsme byli u požáru na skládce v Úholič
kách. Krom toho nám Hasičský záchran
ný sbor připravil prověřovací, a tím pá
dem nečekané cvičení ve věznici ve 
Velkých Přílepech.

Letos jsme zatím nemuseli zasahovat u 
žádného fyzicky a psychicky náročné
ho požáru či jiného bezpečnostního 
problému jako vloni, kdy hořel napří
klad dům seniorů v Roztokách, plasto
vý odpad v Kralupech nebo Hřensko... 
Měli jsme tam nějaké padlé stromy, 
pátraní po pohřešované osobě, násilný 
vstup do obydlí s podezřením na úmrtí, 
menší žháře na poli, hořící plot u roz
vaděče elektřiny v Blevicích, hořící na
kladač na Trněném újezdu nebo hořící 
balíky slámy v Kolči. 
Největší zásah v letním období jsme 
měli při požáru parního mlýna v Tucho
měřicích – za ten jsme dokonce obdr
želi osobní poděkování od jejich staros
ty. A samozřejmě požár domu v Holu
bím háji, ale o tom jsme již psali.

Kdyby se někdo chtěl stát hasičem, 
tedy aktivním členem výjezdové jed
notky, aby mohl být takříkajíc u toho 
– co by měl udělat?
Tak prioritně byl se měl stát členem 
SDH a začít se zapojovat jak do spol
kové činnosti, tak do různých prací a bri
gád na hasičárně. Měl by začít vše 
poznávat, učit se. Přirovnal bych to      
k postupu po pracovním žebříčku jako 
v nejmenovaném fastfoodu. Začíná se 
mytím podlahy, pak povýšíte na skříňky 
a jako velitel se propracujete až k mytí 
WC…☺ To si samozřejmě dělám le
graci, ale i tento vtip vychází z reality 
dobrovolných hasičů...
Zájemci samozřejmě nemusejí být jen  
z Holubic nebo Kozince. Působíme v šir
ší oblasti a otevřeni jsme i posilám z ji
ných obcí.
Pokud tedy někdo bude mít vážný 
zájem o práci aktivního dobrovolného 
hasiče, budeme jej dle možností a jeho 
schopností více a více zapojovat. Když 
se osvědčí a jeho zájem bude trvalý, 
zajistíme pro něj vše potřebné a může 
se stát plnoprávným členem výjezdové 
jednotky. Je to běh na dlouhou trať, 
není to chvilková „hurá akce“. Člověk, 
který se stane součástí jednotky, začne 
být jedním kolečkem ze soukolí, na 

které se ostatní mohou plně spolehnout 
– obzvláště v případech, kdy může jít   
o život, a všichni víme, že hasičská a zá
chranářská práce bohužel taková rizika 
občas přináší. 
Být hasičem je poslání a velká zodpo
vědnost. Jsem velmi rád, že chlapi       
v naší jednotce jsou takovým sehra
ným soukolím, spolehlivými kamarády 
a lidmi na svých místech. Moc jim za to 
touto cestou děkuji. A poděkování si 
zaslouží i jejich manželky, partnerky a ro
diny. Chce to hodně tolerance a pocho
pení, aby byly našim hasičům oporou, 
pevným bodem a milujícím zázemím     
i přes jejich častou nepřítomnost doma, 
přes obětování volného času někomu 
jinému, přes náročnou a přitom dobro
volnickou práci, která je i o obavách, 
jestli se ve zdraví vrátí domů… 
Mám v hlavě i plán, jak ty naše holky 
pozvat na nějaké setkání v hasičárně,   
aspoň jim osobně poděkovat a dát jim 
třeba květinu jako výraz vděku za jejich 
podporu. 

Na závěr se tradičně ptáme na přání 
od zlaté rybky. Jaké by bylo to vaše? 
Ať už hasičské nebo soukromé… 
Začal bych trochu ze široka. Více než 
20 let jsem se ve svém povolání setká
val s lidským neštěstím, smrtí dospě
lých i dětí. Musel jsem komunikovat ne
jen se zhroucenými rodiči dětí, pozů
stalými po dospělých obětech různých 
násilných činů, s ženami, které někdo 
trýznil, s podvedenými nebo okradený
mi lidmi. Stejně tak jsem musel komuni
kovat s pachateli těchto činů. Člověk si 
pak vytvoří takový zvláštní obal, psychic
kou odolnost, potlačí city, že to pak na
venek vypadá, jako by byl zahleděný 
sám do sebe. Měl jsem to a myslím, že 
to trochu ještě mám.
Proto to první, co bych si od rybky přál, 
by bylo, ať mám zdravou a šťastnou 
rodinu, kterou nade vše miluji.
To druhé, co bych si přál, je dále se 
rozvíjející spolek SDH, fungující a úspěš
ný kroužek mladých hasičů a třeba i za
ložení sportovního družstva mužů se 
zajištěnou podporou.
A to poslední, ale hodně důležité a vel
ké přání je, abych nikdy nemusel jít ně
které z manželek nebo rodičů mých 
kluků říct, že už nepřijde domů...

Pane Vocílko, myslím si, že rozhovor 
s vámi mnohé čtenáře oslovil a mís
ty i dojal, že mnohé pochopili... Dě
kujeme a přejeme vám, aby se vše
chna vaše přání průběžně plnila. 



Blahopřejeme jubilantům

V srpnu slavili: 
Helebrantová Dagmar
Koshvanets Nataliia
Strakatý Jaroslav
Gorbunova Mariya
Jednorožec Václav

A kdo slaví v září?
Gushchanskaya Valentina

Všem jubilantům gratulujeme 
a přejeme jim hlavně hodně 
zdraví, štěstí a spokojenosti 
do dalších let.

Poznámka redakce: 
Věk našich oslavenců neuvádíme 
s přihlédnutím k platnému záko
nu o ochraně osobních údajů. 
Mezi jubilanty jsou uváděni pouze 
ti občané obce, kteří v daném mě
síci slaví vyšší kulatiny  tedy 70, 
75 a 80 let, a po 80. roce pak 
každý další rok. 
Na přání lze zveřejnění jména 
oslavence zrušit (nejpozději před 
uzávěrkou aktuálního vydání).

PLÁNUJETE VELKÝ PODZIMNÍ ÚKLID? 

MOBILNÍ SVOZ
NEBEZPEČNÝCH SLOŽEK 
KOMUNÁLNÍHO ODPADU

proběhne

v sobotu 7. 10. 2023
od 8.30 do 10.30 hodin

Sběrna bude přistavena:

* od 8.30 do 9.30 hod. 
Kozinec, před hospodou

* od 9.35 do 10.30 hod. 
Holubice, před autobusovou zastávkou

Fyzické osoby zde mohou (pouze
v tomto časovém rozmezí) odevzdat 
ZDARMA tyto nebezpečné odpady:

vyjeté oleje a použité olejové filtry
včetně obalů, barvy a laky vč. obalů, 
kyseliny, rozpouštědla, čističe a další 
domácí chemii, nádobky od sprejů,
staré a nepotřebné léky, lednice,

TV, PC, zářivky a výbojky,
autobaterie a monočlánky. 

Důležité upozornění:
je nutné odevzdat odpad
osobně obsluze sběrny

 nikdy nelze ponechávat
odpad volně u sběrného místa.

VELKOOBJEMOVÝ ODPAD 
A STARÉ ŽELEZO

Připomínáme, že železný a velkoobje
mový odpad z domácností mohou 

občané Holubic a Kozince

odevzdávat ZDARMA

VŽDY PO DOMLUVĚ
s panem Barešem 

(na telefonu 602 947 706)
v oploceném prostoru za ČOV

(čističkou odpadních vod
za fotbalovým hřištěm v Holubicích).

Tuto službu CELOROČNĚ 
zajišťuje obecní úřad.

V případě potřeby nabízíme možnost 
odvozu odpadu přímo z vaší 

domácnosti obecní multikárou.
Do velkoobjemového odpadu nepatří 
zemina, stavební sutě, nebezpečné 

odpady, TV, PC a podobně.

Svozy odpadů zajišťuje
Obecní úřad Holubice ve spolupráci

se společností FCC Regios, a. s.

JARO, LÉTO, PODZIM, ZIMA? 
S DOBROU KNIHOU JE VŽDY 
PRIMA ☺ 

Paní Bittnerová vás zve po prázdni
nách opět v pravidelnou otevírací dobu 
k návštěvě holubické obecní knihovny. 
Knihovnu najdete v prostorách obecní
ho úřadu a nějakého zábavného spo
lečníka pro podzimní dny si můžete 
přijít vybrat v pondělí mezi 14 a 18 ho
dinou a ve čtvrtek od 15 do 17 hodin.

Informace z obce

BIOODPAD
Svoz bioodpadu z domácností bude 

ukončen 1. 12. 2023.
Červené kontejnery na bioodpad ze 

zahrad jsou na standardních místech
v obci k dispozici trvale.

6

NĚKDO STŘÍLÍ KOČKY!
To není bohužel vtip ani nadsázka. 

Střílení koček se u nás v obci objevilo 
opakovaně. S ohledem na možné 

ohrožení obyvatel a především dětí 
byla věc předána k šetření policii. 

Pokud máte k tomuto případu nějaké 
informace, sdělte je, prosíme, na 

obecní úřad. A buďte opatrní.

BALÍKOVNA  ALZABOX
Možná jste již postřehli, že některé

eshopy začaly nabízet jako možnost 
vyzvednutí zásilky holubický Alzabox. 

Upozorňujeme, že při této formě 
dopravy není možná platba kartou
na místě  je nutné platit předem
online přes aplikaci Balíkovna 

(podobně jako u Zásilkovny). 

OPRAVA ZDI U ROTUNDY
Ve spolupráci s Římskokatolickou farnos
tí Kralupy n. V. se podařilo získat z Mini
sterstva kultury dotaci ve výši 170 000 Kč 
na opravu poškozených míst kamenné 
ohradní zdi v areálu kostela Narození 
Panny Marie. Celkové náklady na 
opravu budou činit 260 000 Kč a obec 
se bude na nich vlastními zdroji podílet. 
Oprava bude zahájena koncem září     
a ukončena 30. 11. 2023. 



Společenské dění v obci

KOUZLO, ŽIVOT, KLID, RADOST = REVITALIZOVANÝ HOLUBICKÝ RYBNÍK
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PŘED PO

Slavnostní otevření holubického ryb
níka po revitalizaci proběhlo v sobotu 
15. července. Kdo se přišel podívat, 
mohl se pobavit, zazpívat si, zatanco
vat, občerstvit se dle své chuti  pitím, 
jídlem (stylově hlavně grilovanými ryba
mi) nebo i plaváním. Výtěžek akce byl 
věnován na nákup nových ryb do rybní
ka. Velké poděkování za pomoc, koor
dinaci, cenné rady a doporučení, aby 
vše kolem rybníka bylo řešeno ekono
micky, a přitom funkčně a prakticky, pa
tří Liborovi Smetanovi, Honzovi Kittelo
vi a Liboru Benešovi.
Rybník se přes léto stal místem 
odpočinku, zábavy i osvěžení. A máme 
Holubice zase o něco hezčí. ☺

PŘI



Přijďte mezi nás8

VÝZVA PRO MUŽE: ZPÍVÁTE RÁDI?
Komorní pěvecký soubor Senza Nome přijme do svých řad nové 
zájemce z řad mužů (tenor/bas). Zpíváteli rádi, přijďte se podívat 
na některou z našich zkoušek. Zkoušíme každý čtvrtek od 18.45 do 
21.00 hodin v prostorách evangelické fary v Libčicích nad Vltavou. 
Předchozí zkušenosti se sborovým zpěvem nejsou podmínkou. Pro 
více informací kontaktujte vedoucí souboru Kateřinu Judovou na 
mailové adrese festival.libcice@centrum.cz.

Milí páni, drahé dámy,
pojďte s námi do kavárny,

věřte, je to prosté,
vy budete naši hosté,

my zas rádi posloužíme,
vás i sebe potěšíme.

Plánované události:

Bazárek oblečení pro dospělé
(14. 10. 2023)

Předadventní jarmark
(26. 11. 2023)

Aktuální nabídku a podrobnější info najdete na FB stránkách: 
facebook.com/kafenastatku

Kavárna – Místo setkávání
Kafe Na Statku, Holubice 1

Těší se na vás Tomáš a Marie Millerovi

Kreslení, Malování, Tvoření
pro dě3 od 4 do 6 let, v prostorách Obecního úřadu Holubice

PONDĚLÍ:
1. skupina  16:15 - 17:30 hod.
2. skupina  17:45 - 19:00 hod. anebo

ČTVRTEK: 
1. skupina 17:15 - 18:30 hod.

Začátek kroužků: pondělí 18. září, čtvrtek 21. září 2023

Cena za polole4 (září - leden) včetně materiálů: 3100 Kč

Hravá          
 vý tvarka

Kontakt, info:
e-mail  marianakojsova@yahoo.com

telefon  604 742 486
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A UŽ SE NÁM TO TU TOČÍ! 
Od července u nás v obci máme další  
možnost sportovního vyžití jak pro děti, 
tak pro teenagery i dospělé  pump
trackové hřiště, na kterém díky speciál
ně upraveným terénním vlnám jedete 
po dráze na kole, skateboardu, 
kolečkových bruslích, na koloběžce či 
podobném vozítku, aniž byste se mu
seli odrážet či šlapat.
Na hřišti je umístěna informační tabule, 
která připomíná základní pravidla uží
vání hřiště, chování a dodržování bez
pečnostních zásad. 
Připomínáme hlavně nutnost vždy pou
žívat HELMY, jezdit jedním směrem 
(proti směru hodinových ručiček), men
ší děti by neměly jezdit na velkém okru
hu, který je určen pro starší a rychlejší  
a hrozily by karamboly a úrazy. Apelu
jeme tímto na rodiče!
Aktuálně  čekáme na vhodné počasí  kon
cem září/začátkem října zde proběhne 
výsadba zeleně a hřiště bude dovyba
veno lavičkami a odpadkovými koši.
Tak sportem ku zdraví  ale opatrně! 

Z EXHIBICE



Ze školních lavic a laviček / Společenské dění

SVAZKOVÁ ZÁKLADNÍ ŠKOLA TURSKOHOLUBICE VÍTALA PRVÁČKY
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Letos měli školáci  i ti úplně noví, prvá
ci, o něco delší prázdniny. Do školy se 
totiž nastupovalo až v pondělí 4. září. 
Spolu s paní starostkou Holubic Ing. 
Evou Ježkovou, starostkou Turska paní 
Libuší Tydlitátovou a s paní ředitelkou 
naší Svazkové ZŠ Mgr. Renatou Vaře
chovou ty nejmenší ve škole přivítala 
populární Tlapková patrola.
Doufáme, že letošní prváci už budou 
moci v Holubicích absolvovat i 2. stu
peň základní školy  že se nám do je
jich nástupu do 6. třídy podaří v Holubi
cích novou školu vybudovat. Máme již 
stavební povolení, ale bohužel ubylo 
dotací a zatím jsme nezískali potřeb
nou finanční podporu na výstavbu. Bez 
dotací stavět a obec zadlužovat nemů
žeme. Naštěstí by ale měly být brzy 
vypsány další dotace z Evropské unie  
a my věříme, že se nám potřebné fi
nance podaří sehnat co nejdříve. Jak
mile peníze budou, začne se stavět. 
Jsme na výstavbu připraveni a budeme 
bojovat, aby u nás škola byla a to co 
nejdříve. Tak držte pěsti! 

STŘÍPKY Z LETOŠNÍCH DOŽÍNEK V ÚHOLIČKÁCH (9. 9. 2023)

I řešilo se, že nám tu jednou za rok 
pozdě večer jezdí za humny kombajny 
a traktory... Ano. Jezdí, aby stihli sklidit 
úrodu za příznivého počasí. Oni jezdí, 
abychom my měli co jíst. Jezdí  a my 
jim můžeme být za jejich náročnou prá
ci vděční.
Slavnostním poděkováním farmářům   
a zemědělcům regionu bývají dožínky. 
Ty naše novodobé se již tradičně konají 
v krásném zámeckém areálu v Úholič
kách. Kdyby nebylo covidu, byl by to le
tos již 10. ročník. Pamětníci předešlých 
ročníků mohou dosvědčit, že letos bá
ječně vyšlo jak počasí, tak program.
Nezbývá než doufat, že i příští rok bu
de důvod k radosti a oslavám požehna
né úrody. 
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Dne 4. července zastupitelstvo obce HolubiceKozi
nec na svém veřejném zasedání schválilo:

► Rozpočtové opatření obce Holubice č. 4/2023
Zastupitelstvo obce po projednání schválilo změny oproti 
plánovanému schválenému rozpočtu ve znění návrhu. 
Rozpočtovým opatřením dojde v souladu s ustanovením 
§ 16 zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění o rozpočto
vých pravidlech územních rozpočtů, ke změně závazných 
ukazatelů rozpočtu obce, avšak rozdíl mezi příjmy           
a výdaji se nemění.

► Bezúplatný převod pozemku parcelní číslo 574 v ka
tastrálním území Holubice do vlastnictví obce
Zastupitelstvu obce byly předloženy podklady pro bez
úplatný převod do vlastnictví obce Holubice pozemek p. 
č. 574 v k. ú. Holubice ve vlastnictví ČR – Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových.

► Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se společ
ností Nowastav a.s.
Zastupitelstvu obce byl předložen Dodatek č. 1 ke smlou
vě o dílo se zhotovitelem NOWASTAV a.s. Předmětem je 
změna ceny díla. Změny byly odsouhlaseny Změnovým 
listem č. 1 ve výši 107 803, Kč.

Výběr ze zápisu: HM

Dne 12. září 2023 proběhlo další veřejné zasedání naše
ho zastupitelstva, ale zápis z něj nestihl uzávěrku tohoto 
vydání Našich novin, takže si jej zájemci mohou přečíst  
stejně jako ostatní nezkrácené zápisy z veřejných 
zasedání  na webu obce: www.holubicekozinec.cz.

Srdečně vás zveme na další veřejné zasedání obecní
ho zastupitelstva, které proběhne dne 31. 10. od 18.00 
hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Holubice.

Dobrý den, 
srdečně zdravíme všechny obyvatele Holubic a Kozince. 
Dovolte nám, abychom se Vám představili.

Jsme firma ForteNET z Úžic u Kralup nad Vltavou a má
me již více než 16 let zkušeností s poskytováním internetu 
a televize našim uživatelům. Mnoho spokojených zákazní
ků v  Holubicích a na Kozinci již náš internet a televizi vy
užívá, a byli bychom velice rádi, kdyby se k nim přidali 
další. 
Naši optickou síť neustále rozšiřujeme, proto jsme schopni 
připojovat čím dále více zákazníků i na místech, kde to 
ještě nedávno nebylo možné. 

Jsme samozřejmě schopni připojit i zájemce mimo dosah 
naší optické sítě  takové případy řešíme individuálně dle 
možností na dané adrese. Tam, kde již není možno položit 
optické kabely, nebo na místech, kde se teprve pokládat 
budou, provádíme tzv. připojení vzduchem.  

Jsme schopni vám garantovat nejrychlejší optický internet, 
smlouvy bez závazků a skvělý servis a péči o zákazníky. 
Budeme velmi rádi, když se připojíte k naší stále se rozrůs
tající optické internetové síti a stanete se i Vy našimi spo
kojenými zákazníky. 

S pozdravem
Dušan Mlynek, jednatel ForteNET

CO V LÉTĚ ŘEŠILO ZASTUPITELSTVO?  
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KARATE POKRAČUJE V NOVÉM ŠKOLNÍM ROCE
První ročník kurzu karate máme za sebou. Všichni účastníci úspěšně 
složili zkoušku a získali první pásek. Pokračovat budeme i v novém 

školním roce a rádi přivítáme další nováčky. 
Cvičit u nás mohou děti od 6 let, které již chodí do první třídy, 

a samozřejmě i dospělí. 
Tréninky budou opět každé úterý od 15:30 do 16:30 hod. 

Začínáme 26. září.
Pro více informací volejte na tel. 604 797 433, 
nebo napište email na karatektk@seznam.cz. 

Těšíme se na vás! 

Rozvrh provozu a využití tělocvičny na školní rok 2023/2024
(v pracovní dny v době 12.30  14.00 hodin pravidelný úklid) 

pondělí

            8.00  12.35 hodin

15.00  16.00

16.00  17.30

Tělesná výchova

Aerobic mladší děti

Aerobic děti

ZŠ Tursko/Holubice

Kristýna Blažková

Kristýna Blažková

středa

 8.00  9.30

15.30  16.30

17.00  19.00

19.00  20.00

Tělesná výchova

Mimísek pro větší děti

Fotbal mladší žáci

Pilates

ZŠ Tursko/Holubice

Petra Fišerová

TJ SOKOL (Pecník)
T. Tydlitátová

neděle 18.30  19.30

19.30  20.30

Badminton (soukromý) Zuzana Macková
Kruhový trénink Maršálková Tereza

Kontakt pro případ zájmu o některý kroužek nebo bližší informace k provozu: 
p. Naďa Vymerová (Obecní úřad Holubice), tel. 315 786 086, email nada.vymerova@holubicekozinec.cz

středa

Lenka Platošová

středa

  8.00  12.35

15.30  16.30

16.30  17.30

17.30  18.30

Tělesná výchova

Karate
Fotbal mladší přípravka A

Fotbal mladší přípravka B

ZŠ Tursko/Holubice

Libor Válek
TJ SOKOL (Odarčenko)

T. Tydlitátová
úterý

TJ SOKOL (Babinec)

středa

 8.00  10.45

11.00  12.30

15.30  16.30

16.30  17.30

Tělesná výchova

Tělesná výchova

Aerobic
Fotbal mladší přípravka B

MŠ Holubice

ZŠ Tursko/Holubice

Kristýna Blažková
T. Tydlitátováčtvrtek TJ SOKOL (Babinec)

pátek   8.00  12.35

14.00  15.30

Tělesná výchova

Aerobic děti

ZŠ Tursko/Holubice
Kristýna Blažková

19.00  20.30 Power jóga Lenka Platošová

18.30  19.30 Volejbal (soukromý) Kudělková

19.30  21.00 Jóga Kateřina Pokorná

20.00  21.00 Sebeobrana Helena Šebestová

17.30  19.00 Fotbal starší žáci TJ SOKOL (Polák)

19.00  20.00 Volejbal (soukromý) Zuzana Macková

16.30  18.30 Volejbal (soukromý) Gorolová (Otvovice)

 10.00  11.00 Mimísek mrňousci Lenka Dudlová

 11.50  12.35 Tělesná výchova ZŠ Tursko/Holubice
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Fotbal / Pozvánky

TÝMY TJ SOKOL HOLUBICE VSTOUPILY DO PODZIMNÍ SEZÓNY

Vzhledem k tomu, že sezóna 
teprve začala, počet bodů a po
řadí v tabulce zatím příliš nevy
povídá o kvalitách jednotlivých 
soutěží a našich týmů. V příštím 
vydání vám přineseme zprávy   
o průběhu sezóny a o výsled
cích, kterých naši velcí i malí fot
balisté před zimní přestávkou 
dosáhnou. Bude to tak dobré, 
jako u našich mladších žáků  
přeborníků okresu v loňském 
ročníku? Uvidíme.☺
Nejbližší utkání našeho A týmu 
se koná v neděli 24. září od 
16.30 hodin  na domácím hřišti 
hostíme tým ze Všenor. Tudíž 
zveme všechny fanoušky na 
snad dobrý fotbal a určitě 
dobrou klobásku.☺
Zájemci o bližší informace z ho
lubického fotbalu, o průběžné 
výsledky a rozpis dalších utkání 
mohou vše sledovat na webu 
www.tjsokolholubice.cz.

14

Inzerce

SDH Kozinec zve
všechny odvážné dne

28. října 2023 od 17 hodin
k hasičárně na tradiční

 HALLOWEEN

Program pro děti i občerstvení zajištěno. 
Akce proběhne za každého počasí!
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ADVENTNÍ DÍLNIČKY
Na sobotu 2. prosince 2023

od 14 do 18 hodin v zasedací místnosti

Obecního úřadu Holubice opět připravujeme

adventní výtvarné dílničky pro malé i velké.

Přijďte si užít 

krásnou a tvořivou předvánoční atmosféru. ♥☺

Už máte nabroušené brusle?
Po loňském velkém úspěchu 
se již nyní můžete znovu těšit
od 15. prosince až do 31. ledna
v parku před Obecním úřadem 
Holubice na 

UMĚLÉ KLUZIŠTĚ
       PRO VEŘEJNOST! 

Obec HolubiceKozinec vás srdečně zve
na tradiční slavnostní

Program:

14.00 zahájení vánočních trhů

od 15.00 vánoční dílničky

od 16.15 koncert Standy Hložka (1. část)

od 16.45 vystoupení dětí ze ZŠ Tursko/Holubice

17.00 slavnostní rozsvícení vánočního stromu
17.00 až 17.30 koncert Standy Hložka (2. část)

Součástí programu bude letos malinko zpožděná 

MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA!
Na každého malého návštěvníka čeká sladká odměna.

Přijďte si užít předvánoční atmosféru

a odpoledne plné pohody s přáteli, sousedy, kulturou a bohatým 

občerstvením.

Rozsvícení
vánočního stromu

9. 12. 2023 od 14 hodin
u Obecního úřadu Holubice

Milí holubičtí a kozinečtí senioři, 
srdečně vás zveme na 

které se bude konat 
20. listopadu od 16 hodin

v zasedací místnosti obecního úřadu.

K poslechu a tanci bude
hrát oblíbený Tonda Blín.

Občerstvení zajištěno.
Těšíme se na vás!

PŘEDVÁNOČNÍ
SETKÁNÍ SENIORŮ

Letos nás 
navštíví

vzácný host, 
se kterým
se určitě
nebudete

nudit - pan

Milan Pitkin. Zdroj: mujrozhlas.cz
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